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CDA algemene beschouwing bij Voorjaarsnota 25 juni 2015  

 

Een college met een bleek gezicht. 

Ruim een jaar geleden is het college gestart met een collegeakkoord met daarin beleidsvergezichten 

en acties. Nu, ruim een jaar verder vraag je je af hoe zou de burger er naar kijken?  

De voorjaarsnota is een mooi moment om als CDA een beeld te schetsen hoe wij naar de goede 

voornemens uit het coalitieakkoord kijken. 

Jazeker er vallen een aantal positieve punten op: 

 In een goede samenwerking tussen coalitie en oppositie is gewerkt aan de invoering van de 
3D’s, (WMO, jeugdzorg, participatiewet); tot nu toe geeft dat een goed beeld. 

 Intensief is raadsbreed gewerkt aan de ambtelijke fusie per 1 jan 2017 binnen de BUCH 
gemeenten, 

 De financiële positie van de gemeente is verder verbeterd. 

Daarmee hebben we wel zo ongeveer de positieve punten genoemd. 

Voorzitter een scala aan goede voornemens uit het collegeakkoord  is nog niet of nauwelijks verder 

gekomen dan onderzoek en nog eens onderzoek….en als er eens een voorstel  langs komt is het 

buitengewoon spannend  om te zien welke coalitiekikkers op dat moment weer uit de 

coalitiekruiwagen springen. 

Voorzitter een aantal  voorbeelden waaraan uzelf de kwalificatie kunt hangen: 

 Een plan mbt het nieuwe zwembad ter vervanging van de Witte Brug, zwemt al tijden rond 

maar er is nog niets boven water. 

 Een Geesterhage waar in december 2014 echt uiterlijk zou worden begonnen?  maar er is 

medio 2015 nog geen bouwvakker te bekennen en de geruchten gaan rond dat dat ook niet 

gaat gebeuren in 2015. 

 Een discussie rond de spoorwegovergang Beverwijkerstraatweg waar het collegevoorstel 

alleen maar afstandnemende coalitiepartners heeft. 

 Een samenhangend aanbod voor de toeristen, opgesteld samen met ondernemers en andere 

stakeholders, de ideeen moeten met een lantaarntje gezocht worden;  hogere 

toeristenbelasting heffen ja, dat wel!! 
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 Een visie hoe als college om te gaan met het beleid duurzaamheid is er nog steeds niet,  laat 

staan een uitvoeringsprogramma. 

 Een gigantisch pakket aan verkeersmaatregelen (knelpunten) waar veel geld in gestopt gaat 

worden maar de raad hoort pas in het najaar over de inhoud. 

 Nieuw beleid dat niet wordt ingevuld maar waar al wel op wordt  gekort. 

 Oplopende wachttijden mbt sociale huurwoningen . 

Met deze lijst heb ik me nog beperkt. 

Voorzitter u kent ons als een constructieve partij, een partij die ook nog eens met u meedenkt;  ik 

haal twee onderwerpen aan om mee te helpen de belangen van de burgers nog meer te dienen.. 

 

Eerst over de duurzaamheid. 

Met de beleidsaandacht voor duurzaamheid leunt het college wel erg op Calorie. College kom uit de 

leunstoel en laat zien dat je doelen hebt en die samen met de burgers wilt bereiken. 

 Daarom op dit punt twee moties mbt energiebeleid waarin we graag ondermeer met Groen 

Links optrekken. We vragen de andere partijen de noodzaak tot intensivering van dit beleid 

mee te steunen. 

Dan over wonen. 

Er wordt veel gesproken over doorstroming van ouderen naar andere huisvesting en het binden van 

jongeren aan onze gemeente. In het najaar willen we met u spreken over de wensen van de ouderen.  

Op dit moment beperken we ons even tot het binden van jongeren aan onze gemeenten. Er zijn 

jongeren die gaan studeren en het dorp uit gaan. Dat is een gegeven. Maar er zijn heel veel jongeren 

die een gewone baan hebben en -hoe jong ook- op zichzelf willen wonen en nog niet toe zijn aan het 

kopen van een starterswoning. 

Daarom trekken  we graag samen op met de Vrije Lijst en CKenG  mbt  de huisvesting van deze 

jongeren en dienen samen met hen de betreffende motie in. 

 

Voorzitter het college komt er na een jaar wat bleekjes uit dat willen wij graag anders zien.. 

 

Het CDA heeft voor u een set kleurstiften klaar liggen die u kunnen inspireren om wat meer  kleur 

aan te aanbrengen in het collegebeleid. 

CDA-Castricum 
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